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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:295 Höghastighetståg i januariöverenskommelsen

I januariöverenskommelsen mellan regeringen och dess stödpartier 
Centerpartiet och Liberalerna går att läsa att nya stambanor för 
höghastighetståg ska färdigställas.

Sedan överenskommelsen slöts har infrastrukturministern vid ett flertal 
tillfällen framfört att han är otålig att bygget av nya stambanor för 
höghastighetståg ska komma igång.

Hur överenskommelsens skrivningar angående höghastighetstågen ska tolkas 
verkar det dock råda delade meningar om. Liberalernas partiledare Jan 
Björklund har sagt att överenskommelsen inte ska läsas som ett skarpt löfte om 
att bygga höghastighetståg och att skrivningarna ska läsas med vissa förbehåll.

Med anledning av det ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Tomas Eneroth: 

 

Hur menar statsrådet att januariöverenskommelsens skrivningar om 
höghastighetståg ska tolkas, och vad är statsrådets avsikt gällande dem?

………………………………………

Jessika Roswall (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-21
Besvaras senast
2019-03-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


